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CODI DE VERIFICACIÓ 6R2U681I5V1D1K1X0FX6

PROCEDIMENT U450 Consells de districte

EXPEDIENT NÚM. AJT/105824/2024 DOCUMENT NÚM. 1047761/2024

ÀREA Districte II

UNITAT Districte II (Collblanc-La Torrassa)

ACTA APROVADA

Sessió ordinària 
Número de la sessió: 2024/2
Data: 15 d’octubre de 2024
Lloc: Centre Cultural de Collblanc – La Torrassa

Assistents:

PRESIDENTA: Regidora Presidenta del Districte II Sra. Olga M. Gómez Fernández
VICEPRESIDENT: Sr. Jesús Husillos Gutiérrez
SECRETARI: Sr. Ferran Liesa i Esteban

VOCALS QUE ASSISTEIXEN: Les entitats, veïns i veïnes i representants de grups polítics que 

figuren a continuació:

- Sr. Jofre Ernesto Rojas Salazar, en representació de l’Associació de Veïns del barri de La 

Torrassa

- Sra. Loli Colás Villanueva, en representació de l’Associació de Veïns del barri de Collblanc 

(incorporant-se a les 19:06 hores)

- Sr. Ivan Rodríguez Garcia, en representació de l’AMPA Escola Ernest Luch – L’Hospitalet

- Sr. Ernest Micó Samuel, en representació de Asociación de Artistas de L’Hospitalet – Drapaire 

Art.

- Sra. Maria Hilda López Pérez, en representació de l’Associació de Persones Aturades de més 

de 45 anys de L’H (ASSAT 50)

- Sra. Lucía Sánchez Gayó, en representació de l’Ateneu Cultural Catalònia.

- Sr. Ángel Alcarria Fresneda, en representació del Centro Cristiano “La Roca” en L’Hospitalet

- Sra. Mónica Núñez Farré, en representació del Club Bàsquet Santiago

- Sra. Montserrat Parejo Nievas, en representació del Grup de Dones Collblanc – Torrassa

- Sra. Tonyi Mercader Pinel, en representació de Joves per a la Igualtat i la Solidaritat 

(incorporant-se a les 19:08 hores)

- Sr. Rosendo Coloma Mora, en representació de la Penya Petanca Parc Marquesa

- Sr. Josep Pereira Orga, en representació de Terrarios Albos

- Sra. Carme Morro Ferreiro

- Sr. Salvador Fernández Pompas

- Sra. Lola Ramos Zafra, regidora en representació del grup polític municipal del PSC

- Sra. Sonia Esplugas González, regidora en representació del grup polític municipal del PP

- Sra. Ester López Sancho, regidora en representació del grup polític municipal de VOX

- Sr. Manuel Domínguez López, regidor en representació del grup polític municipal de L’HECP
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VOCALS QUE S’EXCUSEN

- Sr Edwin Josué Gallegos Echarri, en representació de Asociación Sociocultural Cristiana 3C

- Sra. Carme Rimbau Cabrera, en representació de l’Associació Castell de Bellvís a la Torrassa

- Sra. Pepa Gásquez i Gil, en representació de la Comissió de Festes La Gresca Collblanc – La 

Torrassa

- Sra. Lidia González Moreno, en representació de l’Associació Educativa ITACA

- Sr. Jordi Pitarch Antiga, en representació de la Penya Barcelonista Collblanc – Torrassa

- Sra. Daniela Vilarasau Mitjans, en representació de la Fundació Privada AKWABA

- Sra. Isamart Montserrat Merino Zerpa

- Sr. Jorge Garcia i Muñoz, regidor en representació del grup polític municipal d’ERC-AM

VOCALS QUE NO ASSISTEIXEN

- Sr. Jaime Ventura Montero, en representació d’Ajedrez Jake Club

- Sra. Isabela Rodríguez Campo, en representació de l’AMPA CEIP Pep Ventura

- Sra. Sandra Giner Piedrafita, en representació d’Associació de Serveis i Formació 

Socioeducativa ARA.

- Sra. Antonia Cárdenas García, en representació de Asociación de Jubilados y Pensionistas 

Casal Progrés

- Sra. M. Jesús Romero Santana, en representació de l’Associació Coordinadora Col·lectiu 

Persones amb Discapacitat de L’H.

- Sra. Maria de las Nieves Fuentes Navas, en representació de l’Associació de Famílies 

d’Alumnes Escola Charlie Rivel.

- Sr. Luis Sánchez Sánchez, en representació de l’Associació Esportiva i Cultural Collblanc –

La Torrassa

- Sr. Jaume Gubert Gubert, en representació de l’Associació Sardanista Collblanc – Torrassa

- Sr. Miguel Gómez Muñoz, en representació del Club Esportiu Escola Collblanc – Torrassa

- Sr. Juan Rueda Rodríguez, en representació de la Societat Ocellaire l’Armonia Florida

- Sr. Osvaldo Liriano Liriano

- Sra. Taranpreet Singh Kaur

Constatada l’existència del quòrum previst a l’article 37 del Reglament Orgànic de Participació 

Ciutadana de L’Hospitalet de Llobregat, vigent, s’obre la sessió per la Sra. Presidenta que dona 

la benvinguda als assistents i s’entra en l’examen i debat dels assumptes relacionats a l’Ordre 

del Dia quan son les 19:00 hores.

La Presidenta informa que no s’ha rebut cap petició d’esmena de l’esborrany de l’acta del 

consell del dia 21 de març enviada per correu electrònic als consellers i conselleres. Dona la 

possibilitat de fer alguna referència “in voce” però al no haver-hi cap intervenció, l’acta queda 

aprovada per unanimitat, donant per tractat el primer punt de l’ordre del dia.

Seguidament fa esment als Decret d’Alcaldia 12783/2024 i 13106/2024 en els que es modifica 

la designació dels Presidents/es, dels Vicepresidents/es, dels secretaris/àries i dels membres 

de la Corporació als Consells de Districte. En aquest cas, indica que el Sr. Jesús Husillos 

continua com a vice-president del Consell però deixa de ser el representant del PSC; el seu lloc 

l’ocupa la Sra. Lola Ramos.
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Seguidament la Presidenta dona la paraula al Sr. David Gómez, Tinent d’Alcalde de l’Àrea de 

Qualitat Urbana per tal que procedeixi a l’explicació del segon punt de l’ordre del dia.

L’Àrea de Qualitat Urbana es troba al Carrer Migdia i té competències en obres i manteniment 

de l’espai públic, enllumenat públic, espais verds, jocs infantils, neteja de la ciutat, mobilitat i via 

pública, activitats reglades i llicències d’urbanisme, cementiri municipal, manteniment d’edificis 

municipals i participació i educació ambiental.

La realitat actual és que l’entorn metropolità i L’Hospitalet, tenen un ús més intensiu que altres 

municipis, i a més, l’ús incívic i vandalisme provoquen que l’entorn urbà es degradi més. 

L’estratègia per fer front, és incrementar l’import del Contracte de manteniment (a partir del 

2026, que és quan acaba el contracte actual). Per altra banda, s’estan creant projectes 

d’inversió (sobretot carrers). Ara per ara, s’està potenciant la brigada de manteniment amb més 

personal i més recursos logístics. L’objectiu és passar d’un servei reactiu a un servei preventiu.

En relació a l’enllumenat públic tenim mancances que s’han de pal·liar. El contracte actual no 

respon a les necessitats. Hi ha molts més punts de llum i la maquinària de led dona unes 

singularitats que no es poden cobrir. En aquest cas, durant el primer semestre del 2025 hi 

haurà un altre contracte, que contemplarà temps de resposta. Mentrestant s’està incrementant 

el contracte de manteniment; també hi ha brigades de manteniment que s’han dotat de més 

personal i de més recursos logístics. En relació a les inversions, cada any o cada dos anys es 

fan intervencions (ampliació de punts de llum, reforços per llum fosca, canvi de llum tradicional 

a llum led... en aquest darrer punt es farà una inversió de gairebé 2M€ entre el 2025 i el 2026). 

L’objectiu és, també, passar d’un servei reactiu a un servei preventiu.

S’ha iniciat la major plantació de verd urbà de la ciutat, amb l’objectiu d’arribar als 40.000 

arbres i 58 illes verds. S’ha incrementat la poda, en comptes de fer-la cada 4 anys, es fa cada 

2, però sempre s’intentarà mantenir el verd existent, donada la necessitat.

A la ciutat hi ha 155 zones de jocs infantils. Hi ha una contracta gairebé 600.000 euros anuals 

que permeten la conservació i millora dels jocs infantils. També s’ha destinat 1,34M€ per a la 

col·locació d’ombres en aquelles zones infantils que tenen més del 60% de sol des de les 12 a 

les 17h. La idea és eliminar el cautxú, de les zones infantils, ja que no absorbeixen la calor, si 

no que la projecten cap amunt, a més d’estar considerat element contaminant per la UE, amb la 

qual cosa, es busca tornar a la terra de tota la vida. 

La contracta de neteja va finalitzar al desembre del 2020. Es va prorrogar 2 anys més (per la 

situació de la pandèmia i per què en teoria la maquinària estava bé) i dos anys més de cost 

efectiu. 

Hem hagut d’esperar estabilitat de preus, de tecnologia i jurídica, ja que les lleis han anat 

canviant. Una vegada arribada aquesta situació, s’ha pogut avançar el contracte. En aquests 

moments el contracte està a punt d’adjudicar-se i, en cas que no hi hagi cap recurs, està previst 

que per al dia 1 de gener de 2025 que es posi en funcionament. Els canvis visuals no es 

veuran des de l’1 de gener, però seran progressius i es podran apreciar en quant a tecnologia 

(el contracte, de 10 anys, permetrà adequar-se a la realitat, de manera contínua). Hi ha canvis 

que no son factibles, però s’estudiarà la possibilitat de poder millorar en la recollida de selectiva 

(per exemple, el porta a porta dels comerços, per alliberar la pressió dels contenidors grocs). 

També hi haurà recollida tèxtil i en quant a neteja s’ha adquirit maquinària amb els Fons 

Europeus, amb la qual hi ha un estalvi de maquinària que es pagaria a la contracta. 

Segurament en un altre consell es podrà explicar la implantació del nou contracte.
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En relació a la mobilitat, estem treballant per fer més sostenible la mobilitat de la ciutat, per tal 

d’assolir 2 grans objectius. El primer és millorar la qualitat de l’aire i el segon, recuperar l’espai 

públic per a les persones. Això es vol aconseguir prioritzant els desplaçaments a peu i afavorint 

el transport públic.

Mentre es feia l’exposició d’aquest punt de l’ordre del dia van entrar al Consell la Sra. Loli 

Colás, en representació del barri de Collblanc de l’AVV i la Sra. Tonyi Mercader, en 

representació de Joves per la Igualtat i la Solidaritat (JIS).

S’inicia el primer torn de paraula

Sra. Carme Morro: En un barri com la Torrassa i Collblanc hi ha un mal ús dels elements 

públics i molt d’incivisme. Fa anys que en aquest districte es diu que seria positiu que les 

regidories poguessin disposar d’alguna brigada que pogués intervenir de manera més 

immediata, ja que els veïns i veïnes veiem que passa molt de temps entre el moment en que es 

dona l’avís i el moment en que s’intervé. Caldria mirar els arbres del districte (en alguns casos 

estan molts i en altres malalts), però és important que es mantinguin en bones condicions i es 

replanti, per què l’ombra és molt necessària en aquest districte. També són importants els 

espais del districte (com l’espai SAS). 

Sr. Manuel Domínguez (L’H-EP): Les rajoles del carrer són les més utilitzades, però també les 

més finançades i han d’estar en bon estat. En aquest districte, en relació amb l’arbrat, ha hagut 

un gran moviment defensant els arbres; s’hauria de fer un gran esforç per poder cobrir amb 

arbrat el dèficit que hi ha. En relació a les illes verdes (58), s’haurien de fer al Districte II unes 

10; caldria mirar bé on es posaran. Fora bo que es fes un debat per decidir-ho. Caldria posar 

més recursos per la neteja, per què aquest barri està brut i la ciutadania del districte mereix un 

espai net. 

Sra. Sonia Esplugas (PP): En el cas del barri de la Torrassa, és el barri que més degradació ha 

sofert en els darrers anys, de manera més evident. Això s’afegeix a la neteja i a l’incivisme. 

Sabem que hi ha persones que de manera sistemàtica no vol utilitzar els serveis que 

l’Ajuntament posa a la seva disposició (per exemple, la recollida de mobles) i en aquest barri, el 

problema s’accentua per l’orografia del terreny. Des del PP volem que es sancioni per evitar 

aquestes conductes. En relació a l’arbrat, esperem que es pugui complir aquests propòsits. Vull 

afegir, que hi ha arbres sans que no es protegeixen quan hi ha una obra. En relació als parcs 

infantils, al 2019 el PP va presentar una moció per posar ombres als parcs i se’ns va dir que les 

ombres naturals son les més idònies. En el moment en que es plantin, segons el projecte 

actual, no proporcionaran ombres fins passats 2 anys, que hagin crescut. Proposem que es 

posin tendals de manera provisional. 

Sr. Rosendo Coloma: Al parc de la Marquesa hi ha molts arbres que estan en mal estat 

(malalts), caldria revisar-los. En relació al manteniment de l’interior del parc, la brigada 

municipal ha indicat que les papereres que es troben dintre de les pistes de la petanca les han 

de buidar els que formem part de la Penya de la Petanca, quan són d’ús públic, i en quant a les 

fulles dels arbres que cauen diuen que hem de comprar bosses i omplir-les de les fulles i 

llençar-les. 

Sra. Montse Parejo: Està d’acord en relació a l’apunt de degradació del barri (demografia, falta 

de zones verdes...). En relació a la millora de la recollida de mobles, crec que no és còmode. 

La facilitat seria passar un dia a la setmana i que la gent deixés el mobiliari al carrer el dia 
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d’abans. En quant als parcs, crec que xocaria els gossos amb la sorra que es proposa posar 

als parcs... es podria fer un mal ús dels parcs com a pipicans. Per altra banda,  voldria saber el 

cost de la nova contracta de neteja i quin percentatge suposa respecte l’anterior.

Sra. Tonyi Mercader: Quin tipus d’arbres hi ha previst de plantar, pel tema del manteniment que 

suposa.

Sr. Ivan Rodríguez: Té la sensació de que les coses no acaben de passar. Trobo que a La 

Torrassa estem “condemnats” pel tema de la brutícia. Crec que falta un projecte de barri de 

com reordenar-lo. En relació dels arbres, considero que els arbres s’haurien de mantenir i 

conservar els antics, a més de plantar de nous. M’agradaria saber quins son els carrers del 

barri que tenen previst intervenir.

El Tinent d’Alcaldia dona resposta a les preguntes formulades:

Al Geoportal es pot veure la freqüència de neteja dels escombraires i, cada dia, s’escombra 

tota la ciutat (hi ha un equip de 200 persones). No obstant, no es pot garantir que, 10 minuts 

més tard, es mantingui net; es garanteix la neteja, no el manteniment per part de les persones. 

En relació a la recollida dels contenidors, va haver-hi un temps que van haver-hi contratemps 

en relació a l’estat de la maquinària, però ara per ara funciona amb normalitat.  

A la zona nord, donada la densitat de població, s’ha trobat la manera de fer que els contenidors 

no es saturin tant, i consistirà en fer recollida porta a porta segons les característiques de cada 

negoci: es farà recollida d’orgànica a bars i restaurants (això es controlarà amb unes targes que 

se’ls facilitarà; en cas que es comprovi que no ho estan fent, se’ls sancionarà). La nova 

ordenança dobla els imports de sancions per incivisme (deixar les escombraries a una 

paperera, per exemple). S’està treballant en la figura d’un inspector/a que permeti inspeccionar 

la zona completa (a nivell de enllumenat, via pública, activitats...) i que tingui capacitat 

sancionadora. Tot i que no és fàcil, és el model d’inspector que es pretén crear. 

En relació als costos, i per què es tingui una idea, cada fita que es reposa costa 200 euros. És 

necessària una conscienciació del que costen els elements de la via pública. 

Hem de treballar en relació amb les miccions dels gossos, ja que, a més de les olors que fan, 

provoquen que el mobiliari es faci malbé (fanals, fites, bancs...).

Hi ha arbres morts per estrès hídric. Donada la sequera no es podia regar amb aigua potable; 

gràcies a la creació de pous d’aigua freàtica (creats des de fa diversos anys) s’ha pogut 

mantenir el reg i s’ha pogut salvar una gran quantitat d’arbres. Fins ara no s’han plantat més 

arbres per què, tot i que sí es podien plantar, no es podien mantenir. A dia d’avui, encara es 

rega amb freàtic.

Als barris de Collblanc i La Torrassa, no es poden fer obres noves que no compleixin amb la llei 

d’accessibilitat i això implica que no es poden posar arbres que puguin comportar un 

impediment del pas, d’igual manera que no es poden posar fites als costats dels passos de 

vianants. 

En relació a les illes verdes i els refugis climàtics, és l’Àrea Metropolitana qui marca les 

característiques: ha d’haver-hi ombres naturals, llocs per seure’s i aigua. Donat que no hi ha 

espai, per tal de poder oferir zones verdes, prèviament hi ha una actuació urbanística 

(adquisició d’edificis, de solars...). Algunes actuacions s’han fet mitjançant el contracte de 
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manteniment, però el cas de la Fàbrica SAS, donada la gran complexitat d’actuació, requereix 

una inversió pròpia. 

En base a la població actual, es necessitaria augmentar el número de bateries de contenidors, 

però no hi ha espai físic on col·locar-los. Per tant, s’haurà de buscar alternatives. Aquests 

canvis no es veuran l’any vinent, si no que l’any vinent s’implantarà la nova contracta i 

paulatinament s’aniran veient els canvis. 

En relació a la protecció de l’arbrat quan es fan obres, existeix un protocol de construcció on es 

contempla la obligatorietat de protegir els arbres. Amb la qual cosa, estan avisades les 

constructores i, en cas de no complir, se les sancionarà. 

S’implantaran 35 parcs amb ombres artificials i paral·lelament es farà plantada d’arbres. 

Inicialment, es posaran uns tòtems amb xarxes (permeten que passi l’aire, no son pesades i 

permeten que passi aigua i llum... es poden treure a l’hivern i posar-los a l’estiu). 

En relació a la puntualització sobre la Petanca del Parc de la Marquesa es faran les 

comprovacions corresponents. Es recomana la utilització de l’APP Ben Fet, on els avisos al 

capatàs arriben directes i s’actua de manera molt ràpida. 

Disposem de la previsió de plantació d’arbrat tant en vial (al carrer) com en zones verdes i 

equipaments. A les darreres setmanes s’han retirat arbres morts i s’han adequat els escocells 

per iniciar el replantat. Està previst que al nostre districte es replantin 364 arbres (el 12% de la 

previsió a la ciutat) i se’ns comunicarà al districte amb antelació. 

Hi ha una previsió feta que s’intenta seguir al 100% però hi segurament haurà casos en que a 

l’hora de fer el replanteig, els operaris es trobin amb algun contratemps que comporti un 

endarreriment en les actuacions. No obstant això s’arribarà a la totalitat. 

En quant a la recollida de mobles, no és viable. Això comporta que la gent deixi el mobiliari al 

carrer un dia en concret, i donada la problemàtica actual, aquesta metodologia no implicaria 

una millora. La metodologia que s’utilitza ara és idònia: s’avisa en el moment, es fixa l’hora de 

recollida i es passen a recollir el que calgui. Ara s’ha incrementat la brigada per donar un millor 

servei. 

En quant als parcs, possiblement ens trobem en que hi hagi persones que passegen el gos a 

les zones infantils, però caldrà que entre tots diguem als amos dels gossos que no és zona per 

a passejar-los. Si no es coopera entre tots, no es pot avançar. 

El contracte de neteja té un cost de 43,5M€ cada any. 16,5M es el cost de recollida 

d’escombraries, i la resta de neteja. 

Els arbres són hipoalergènics i mediambientalment eficients. Necessiten poca aigua,  recullen 

molta quantitat de CO2 i prevenen plagues. S’ha decidit que als carrers estrets es plantin 

arbres alts però no amples. 

A diferència d’altres districtes, en aquest barri es fan torns de matí i de tarda, a més del reforç 

del cap de setmana. També disposem d’unes noves adquisicions d’aiguabatre, que permeten 

netejar pels costats i recollir la brutícia al mig de la carretera, sense haver de moure cotxes. 
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Els propers carrers en els que s’intervindran seran els Jardins de Francesc Pedra i Lola 

Peñalver (augment de verd), Av. Torrent Gornal, Mas i Blas Infante (escales), Vallparda 

(accessibilitat) i Ronda de la Via (accés al barri, punt molt transitat i objectiu de peatonalitzar 

l’espai).

Aquesta setmana es comença a fer-se intervenció de reforç d’enllumenat a la zona infantil de 

Rius i Carrió (que acabarà esdevenint illa verda), C. Creu Roja, Plaça del Vidre, Plaça Pirineus, 

C. Dr. Martí i Julià (s’han canviat llums per leds), però falta moviment de moviment d’algunes 

lluminàries, Ptge. Xiprer i zona infantil de Rosselló (Cine Romero).

S’obre el segon torn de paraula.

Sr. Ángel Alcarria: Som conscients que és un districte amb molta densitat de població i amb un 

incivisme gran, però teniu com a Ajuntament un pla d’ensenyament on s’ensenyi a les escoles 

què és el civisme? Per altra banda, és possible que la recollida selectiva no es faci a l’hora 

punta de recollida o entrada d’alumnes?

Sra. Carme Morro: Fàbrica SAS, quan es preveu que s’intervingui? En quin punt està el Pont 

de la Torrassa?

Sr. Manuel Domínguez: Si una de les illes verdes és SAS i no tenim termini, la resta... quan 

estaran implementades? Quines són aquestes illes? Per altra banda, hi ha intenció d’inversió o 

de comprar espais? Aquest districte ho necesita

Sr Ivan Rodríguez: Estat de les casetes de Ptg. Pons i Castell de Bellvís.

El Tinent d’Alcalde i la Regidora Presidenta donen resposta a les preguntes plantejades.

Les següents generacions creixen molt sensibilitzades segons alguns temes. Les escoles estan 

ensenyant el programa que els hi ve marcat. Per altra banda, hi ha els agents cívics que son 

les figures que, per una banda, treballen en conjunt amb els centres educatius de la ciutat i per 

l’altre, treballen al carrer fent una funció sensibilitzadora. 

En relació a la seguretat vial, gairebé 5000 alumnes ha rebut formació per part de Guàrdia 

Urbana, ja que fan jornades de sensibilització vial a les escoles. 

Hi ha 3 torns de recollida d’escombraries, ja que algunes només es poden fer durant el dia però 

altres es poden fer durant la nit. La ciutat és molt gran i s’ha de donar resposta a tots els 

districtes. Es miraran els horaris per si es poden moure i no coincidir amb el moments d’entrada 

i sortida de les escoles. 

Fàbrica SAS es troba en el Pla d’Inversions 2025; serà en aquest any quan es faci la licitació. 

Durant els últims anys ha hagut tota una sèrie de circumstàncies que han provocat que les 

accions de l’Administració en quant a Contractació hagin estat lentes, però s’està treballant per 

donar una resposta quan abans, millor. 

Hi ha algunes zones verdes que s’han de consolidar però ja existeixen i només falta afegir 

aigua, verd natural o zones de descans. En relació als solars, tot el que es pugui comprar, es 

comprarà sempre que sigui possible. Actualment hi ha una suspensió cautelar sobre les 

llicències d’habitatges d’ús turístic (afegit a això, s’ha de sol·licitar la llicència en tot l’edifici 

sencer). 
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S’està impulsant un contracte de manteniment de patrimoni, ja que les respostes que 

necessiten aquests edificis no s’estan donant tal i com s’està treballant ara. 

En relació al Pont de la Torrassa, es va comentar que és una intervenció complexa. S’ha de fer 

la intervenció a les nits, donat el pas de trens que és diürn. Una vegada s’havia adjudicat el 

projecte a l’empresa, s’havia parlat amb ADIF i estava tot preparat, l’empresa va renunciar al 

projecte, amb la qual cosa, s’ha de tornar a licitar de nou (no hi ha cap altra opció segons la llei 

de contractació). En aquests moments s’ha de licitar però amb modificacions (va haver-hi un 

augment del preu de l’acer, i s’està fent una modificació de crèdit per tornar a licitar-ho).

En relació al Passatge Pons, es farà una intervenció conjunta amb l’AMB. Aquests habitatges 

són Patrimonials. Ara per ara no complirien amb la cèdula d’habitabilitat donat el número de 

metres quadrats que tenen. Estem a l’espera que l’Àrea Metropolitana de Barcelona ens informi 

quan es licita el projecte. Una vegada rehabilitades, es contactarà amb habitatge per mirar com 

es gestiona el lloguer social.

Amb aquesta intervenció queda per exposat el punt dos de l’ordre del dia i es passa al darrer 

punt: precs i preguntes.

Sr. Manuel Domínguez: El grup polític ECP presenten mocions al ple. En alguns casos, 

s’aproven. En els casos en els que s’aproven, sol·licitem que es traslladi al Consell de Districte 

el debat d’aquest tema per tal que es treguin les decisions i posteriorment es passi al Govern. 

Les que hem presentat i es van aprovar va ser al novembre del 2023  per fer espais per a 

vianants, a l’abril de 2024 per a l’elaboració d’un pla de refugis climàtics, al maig un pla d’usos 

per a grans superfícies comercials i al setembre o octubre una moció per a la millora de la 

convivència en espais públics; ens agradaria que aquests temes es poguessin portar al Consell 

de Districte on els veïns i veïnes puguin participar en les possibles decisions. Tenim un llistat 

de temes que ens han fet arribar els veïns i veïnes, que els preocupen. 3 d’aquests són: 1) el 

carrer Martí i Julià, entre Mas i Campalans, els caps de setmana és per a vianants, però això 

no es respecta. Sol·licitem vigilància. 2) Ptge. Oliveras cap al parc de la Torrassa, hi ha un 

paviment de ciment que està en mal estat i ha provocat caigudes de diverses persones 3) 

recordar que hi ha a Occident 14 i Holanda 36 que estan fent fora a persones de casa seva per 

fer apartaments turístics o de temporada. Això es pot estendre a la resta de la ciutat i caldria 

que l’Administració es posés de part del ciutadà i ajudar-los a tot el possible. 

Sr. Josep Pereira: Pregunta si la Sra. Carme Morro és la portaveu de les entitats al Consell de 

Ciutat i la Regidora presidenta li aclareix el dubte i indicant-li que, efectivament, és la 

representant escollida. El Sr. Pereira li pregunta a la Sra. Carme Morro si sap els problemes 

que té el barri, li pregunta per què no està present als actes que les diferents entitats 

organitzen.

La Sra. Morro li respon que porta més de 40 anys vinculada a l’associacionisme del barri. Com 

a qualsevol persona, se li poden passar coses, però viu al barri i coneix la realitat. Ofereix la 

possibilitat de parlar sobre temes de barri prenent un cafè.

Sra. Montse Parejo: Pregunta per la situació de l’Auditori, per la situació del Castell de Bellvís i, 

coincidint amb el Manuel, posar de manifest la situació de les famílies que estan traient al 

carrer. Per altra part, pregunta per l’augment de l’IBI.

La Regidora presidenta i el tinent d’Alcalde donen resposta a les qüestions presentades.
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Com és habitual, al mes de novembre tindrà lloc un consell de districte on s’explicarà el 

projecte de pressupostos 2025 i allà s’exposarà tota la informació relativa a les taxes i 

ordenances.

En relació a l’Auditori s’està a l’espera de rebre l’informe tècnic que fa referència a l’estat 

actual. L’Ajuntament ha de ser garant de que es compleixin les normatives d’accessibilitat, 

evacuació, seguretat, activitat... Les normatives han anat canviant i l’edifici ha d’estar adaptat a 

aquestes normatives. És una prioritat per a l’Ajuntament, però és necessari tenir aquesta 

seguretat.

El Castell de Bellvís també és una prioritat però s’ha de fer una excavació arqueològica. El 

contracte de la part arqueològica ja s’està licitant i el d’assistència tècnica ja està adjudicat però 

aturat, donat que no es pot fer aquesta part fins que no estigui feta la primera.

I sense més temes que tractar, la Presidenta aixeca la sessió quan son les vint hores i 
cinquanta-dos minuts del dimarts quinze d’octubre de dos mil vint-i-quatre.
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